
 

Minnesanteckningar 1 (4) 
Pensionärsrådet  

Sekretariatet    
Handläggare Datum Diarienummer 

Leif Andersson 2023-04-20 RS/220648 

 

Plats Scandic Klarälven 

Närvarande  

Politiker Elisabeth Björk (V)  

Sara Gunnarsson (L) 

Åsa Johansson (S) 

 

0rganisationerna  
 

Anneli Ericsson  SKPF  

Christina Wahrolin PRO  

Eivor Nilsson SPF  

Eva Nylin PRO  

Eva Svensson  SKPF  

Irene Runkvist Karlsson SKPF  

Jan Rulcker  SPF  

Rolf Lundberg  SPF  

Stig Allan Karlsson  PRO  

Torsten Born PRO  

 

I tjänsten 

 
 

Annelie Lindström 

Leif Andersson 

 

 

1. 14:00 Mötet öppnas av vice ordförande  

Åsa Johansson hälsar välkommen och öppnar mötet. Daniel 

Schützer har fått förhinder och kommer inte närvara på 

sammanträdet. 

 

2. 14:00 Presentationsrunda för alla deltagare  

Organisationerna, politikerna och tjänstepersoner från Region 
Värmland presenterade sig. 
 

3. 14:10 Samverkan framgent och nya samverkansavtalet 

Mötet diskuterade syftet med pensionärsrådet och var överens 

om att gemensamt sätta form och struktur på rådet framgent. 

Gå igenom nya samverkansavtalet. 



 Datum Diarienummer  

REGION VÄRMLAND   2 (4) 
  

 

Ämnen som ansågs viktiga att diskutera var kulturfrågor, 

kollektivtrafiken, regional utveckling. Boendefrågan är viktig, 

hur Samarbetar region/kommun? 

 

När kommer RPR in i processen innan beslut fattas. Vad 

förväntar sig regionen av samverkan? 

 

Vi skall samtala med varandra ömsesidiga förväntningar. 

Interaktionen är det viktigaste. Syftet samverkan, samverkan 

skall syfta till dialog och informationsutbyte. 

  

Man efterfrågar även medverka vid upphandling av 

vårdgivare. Samverkansavtalet skall läggas upp på hemsidan, 

så även minnesanteckningar.  

 

Rådet är på en strategisk nivå, var ligger brukardialog 

gällande operativnivå och hur ser den ut? 

 

Samtliga organisationer bör vara representerade även på 

operativ nivå. Om tankar kring bildande av nya råd bör det gå 

ut i god tid. Man efterlyser även att förda 

minnesanteckningarna justeras. Tidsplan för frågor som berör 

pensionärsorganisationerna bör gå ut från politiken under 

beredningstiden till rådet för att på så sätt ges möjlighet till 

förberedelse. På så sätt kan vi planera mötena på ett bättre 

och effektivare sätt inför strategiska frågor. 

 

Inför nästa år skall en mötesplan göras för att få möjlighet till 

samverkan gällande de strategiska beslut som rör 

pensionärsorganisationernas medlemmar. 
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Vill samverka som det står i avtalet. Fortsätter att diskutera om 

sakfrågor skall diskuteras. Viktigt och så att hitta rätt nivå och 

rätt frågor. Möten läggs i rätt fas inför strategiska frågor. 

 

4. 15:00 Fikapaus 

 

5. 15:20 Aktuellt inom politiken 

Ny mandatperiod gör att det är svårt att få ihop tider. Nu är det 

focus på vårdcentraler (Krav- och kvalitetsboken) och deras 

uppdrag. Det pågår en revidering av denna.  

 

Det är ett ansträngt ekonomiskt läge i regionen vilket gör att 

regionen budgeterat efter det. Den resultatutjämningsreserv 

som finns används för att kompensera en minusbudget. 

 

Focus på psykisk ohälsa generellt, men speciellt gällande barn 

och unga. 

 

Regionen har tagit fram färdplan för ”god och nära vård”. 

 

Bygget av nya CSK pågår, rivning påbörjas detta år, därefter 

själva byggandet. 

 

Sommaren inom hälso- och sjukvården kommer att bli otroligt 

ansträngd pga. svår tillgång till personal. 

 

Hyrläkarfrågan; Regionerna tar strid mot hyrläkare, nu skall 

gemensam upphandling av aktörer diskuteras. 

 

Frågor ang. budget och det ekonomiska läget kring 

vårdcentraler/ ”god- och nära vård” samt primärvård förs över 

till nästa möte. 
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6. 15:40 Aktuellt inom Pensionärsorganisationerna 

Hyrläkaravdelningen diskuterades informerades om kring 

detta beskrevs och förklarads från den politiska sidan. 

Niopunkslistan lyftes och förklarades från politiken. 

 

Frågan om dolt nummer från sjukvården diskuterades och 

reddes ut. Det skall synas ett s.k. 010-nummer. 

 

Regionfinansierad kulturs koncentration till Karlstad lyftes som 

ett bekymmer för pensionärsorganisationerna. Det handlar om 

tillgänglighet. 

 

Pensionärsorganisationerna efterlyser ”justering” av 

minnesanteckningarna. Vilket går att införa i form av de 

skickas till utsedd person för påseende. 

 

7. 16:00 Boka sammanträdestider för kommande råd 2023 

28 september samt 9 november. 13.00-16.30. (tid för förmöte 

avsätts mellan 13.00-14.00) 

 

8. 16:10 Övriga frågor 

SMS från bland annat sjukvården tidigt på morgonen 

diskuterades. Anskaffning av psykambulanser lyftes också, 

om resonemanget gick ut på att det är bättre att kompetens 

höja redan befintlig lokal personal och verksamhet som redan 

finns på plats. 

 

9, 16:30 Avslut 

Mötet avslutades och mötesordförande tackar för ett bra och 
givande möte. 
 

 

Vid minnesanteckningarna: 

Leif Andersson 


